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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell egy stadionba élménymedence, főleg állami 
pénzen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyarnarancs.hu  oldalon  található  „Élménymedence  is  lesz  az  Orbán-hívő  fradista  püspök
stadionjában„  című  cikk  szerint  „meghívásos  közbeszerzési  eljárásban  hirdette  meg  a  Szeged-
Csanádi  Egyházmegye  azt  a  fejlesztést,  amelynek  keretében  élménymedencét  és  hozzá  tartozó
vízkezelő berendezéseket kell majd a kivitelezőnek építeni Kiss-Rigó László futballarénájában, a
szegedi Szent Gellért Fórumban.”:

„A lapunk által megismert szerződés tárgya a Szent Gellért Fórum fejlesztése, míg a vállalkozási
szerződés  a  Szent  Gellért  Fórum  fejlesztéséhez  szükséges  tervezési  és  kivitelezései  feladatok
ellátását  foglalja  magában.  Konkrétabban:  mindez  egy  élménymedence  kialakítását,  vízkezelő
berendezés  telepítését,  valamint  további  szakipari  kivitelezési  feladatok  ellátásának  kiépítését
jelenti a sportkomplexumon belül.  Az erre kiírt közbeszerzés annyira friss, hogy az ajánlattételi
határidő két  hét múlva,  március 27-én zárul le.  A meghívásos közbeszerzésre az ide vonatkozó
szabályok  szerint  öt  céget  hív  meg  az  ajánlatkérő  egyház.  A  felhívásban  nem  szerepel  a
megvalósítás  várható  összege.  Az  azonban  mégis  sokatmondó,  hogy  ún.  115-ös  eljárásban
bonyolítják le a közbeszerzést, ami azt jelenti, hogy a bekerülés költsége nem haladja meg a 300
millió  forintot.  Az  persze  kérdés,  hogy  a  futballstadionon  belül  miért  feltétlenül  szükséges
élményfürdő megvalósítása.

Egy  a  projektre  és  Kiss-Rigó László  működésére  rálátó  forrásunk azt  mondta,  mindez  újból  a
szeged-csanádi  püspök politikai  lobbierejét  bizonyítja.  Forrásunk ezt  azzal  magyarázta,  hogy a
hazai  recesszió,  az  elképesztő  költségvetési  hiány  és  a  megszorítások  közepette  erre  mégis



„találtak” pénzt. Azt az időszakot éli az ország, hogy a büdzsé forráshiánya miatt a beruházásokat
százával mondja le, függeszti fel, vagy halasztja el a kormány, ám ilyen luxusprojektre mégis tudott
állami pénzt felhajtani a püspökség. (Eközben a legalapvetőbb egészségügyi, oktatási, szociális és
infrastrukturális beruházásokra vagy felújításokra nincs pénz országszerte.) Áprilisra kiderülhet,
mely  cég  és  mennyiért  építheti  meg a Szent  Gellért  Fórumban az  élménymedencét  és  a  hozzá
tartozó egyéb műszaki berendezéseket.”

 

Kérdezem Önt:

Miért kell egy stadionba élménymedence, főleg állami pénzen?

 

Budapest, 2024. március 22.
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